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SĒDES  PROTOKOLS 
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2022.gada 2.februāris                                                                   protokols Nr. 5. 
 

Sēde izsludināta 28.01.2022.plkst. 08:51 

Sēde atklāta 02.02.2022. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Attīstības komitejas jautājums 

1. Par Vides un attīstības komisijas sastāva apstiprināšanu. 

Finanšu komitejas jautājumi  

2. Par Simbolikas komisijas  sastāva apstiprināšanu;  

3. Par Vērtēšanas komisijas finansējuma sadalei Ķekavas novada sportistiem nolikuma 

apstiprināšanu;  

4. Par Vērtēšanas komisijas finansējuma sadalei Ķekavas novada sportistiem  komisijas sastāva 

apstiprināšanu. 

Sociālo lietu komitejas jautājumi 

5. Pašvaldības aģentūras Ķekavas sociālās aprūpes centrs atlīdzības nolikums;  

6. Par sociālās dzīvojamās telpas statusa piešķiršanu;  

Īpašumu komitejas jautājumi  

7. Par dzīvojamās platības izīrēšanu speciālistam;  

8. Par saskaņojuma līguma noslēgšanu ar SIA "PROPARK" pašvaldības nekustamajā īpašumā 

Rīgas iela 2A, Baložos. 

Attīstības komitejas jautājumi  

9. Par publisko apspriešanu derīgo izrakteņu iegūšanai nekustamajā īpašumā “Skaistkalni”, 

Baldones pagastā;  

10. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Zīļu ielā 46, Baldonē;  

11. Par detālplānojuma ”Ceplīši”, Ķekavas pagastā, darba uzdevuma derīguma termiņa 

pagarināšanu;  

12. Par detālplānojuma ”Vecsvilpji un Sakšas”, Ķekavas pagastā, darba uzdevuma derīguma 

termiņa pagarināšanu;  

13. Par pašvaldības tiesiskajā valdījumā esoša nekustamā īpašuma sadali būvprojekta „Autoceļa 

A7-Rīga-Bauska-Lietuvas robeža (Grenctāle) posma km 7.9-25.0 (Ķekavas apvedceļš)” 

realizācijai;  

14. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajiem  īpašumiem “Astras” un “Kereļi”, 

Ķekavā, Ķekavas pagastā;  

15. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Akmeņkaļu 

iela 13 ” teritorijā, Alejās, Ķekavas pagastā;  

16. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Rožu ielā 7/9, 

Baložos;  

17. Par detālplānojuma “Magones”  Krustkalnos,  Ķekavas pagastā, grozījumu  apstiprināšanu;  

18. Par nekustamo īpašumu Vecozolu ielā 15, 16, 18 un 20, Ķekavā, Ķekavas pagastā, lietošanas 

mērķa maiņu;  

19. Par nekustamā īpašuma "Ziedlejas" Mālu ielā 58, Odukalnā, Ķekavas pagastā, lietošanas 

mērķa maiņu;  

20. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu detālplānojuma "Vēri" Rāmavā,  Ķekavas 

pagastā, teritorijai;  

21. Par nekustamā īpašuma Ruduļu ielā 1, Rāmavā, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķa maiņu;  
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22. Par nekustamā īpašuma Zālītes ielā 4, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķa maiņu;  

23. Par nekustamā īpašuma "Lapsēni" Krustkalnos, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķa maiņu. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi 

24. Ķekavas pagasta kultūras centra maksas pakalpojumu cenrādis;  

25. Baložu pilsētas kultūras centra maksas pakalpojumu cenrādis;  

26. Par Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Avotiņš” nolikuma 

apstiprināšanu;  

27. Par Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Bitīte” nolikuma 

apstiprināšanu;  

28. Par Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Ieviņa” nolikuma 

apstiprināšanu;  

29. Baldones sporta kompleksa nolikums;  

30. Baldones Sporta kompleksa darbinieku atlīdzības nolikums;  

31. Par Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūras darbinieku atlīdzības nolikumu. 

Finanšu komitejas jautājumi  

32. Par aktualizētās Ķekavas novada Ilgtspējīgas attīstības stratēģijas līdz 2030.gadam projekta un 

Ķekavas novada Attīstības programmas 2021.-2027.gadam projekta precizēšanu;  

33. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu  „Par Ķekavas novada pašvaldības 

līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamo māju pieslēgšanai centralizētās ūdensapgādes sistēmai 

vai centralizētās kanalizācijas sistēmai” apstiprināšanu;  

34. Par iestāšanos biedrībā "Pierīgas tūrisma asociācija";  

35. Par energopārvaldības sistēmas ieviešanu un īstenošanu Ķekavas novada pašvaldībā;  

36. Par projekta RE-ACT pieteikumu.  

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks. 

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone, Administratīvās pārvaldes jurists Jānis Zvaigzne, Attīstības un 

būvniecības pārvaldes vadītāja Aivita Zavadska, vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, projektu 

vadītāja Kristīne Danovska, plānotāja Iveta Zālīte, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja 

Linda Zaķe, Sociālās aprūpes centra vadītājs Māris Barons. 

Ieinteresētās personas – Oskars Kaļva, Raivo Strēlis, Ivars Muižnieks, Aija Timofejeva, Ņikita 

Gorbatjuks, Sigita Varika, Ēriks Sloka, Vendija Kozlovska, Andis Adats, Guntis Zilberts, Raivo 

Širmelis, Gatis Amoliņš, Rimants Brālis, Sandra Zilberta, Ieva Upeniece, Linda Znotiņa, Ilgonis 

Leišavnieks, Raitis Škutāns, Kārlis Bramanis, Elmārs Šefanovskis, Reinis Zobens, Ints Vancāns, 

Kaspars Ribaks. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 
  

Žilko atklāj domes sēdi.  
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Par darba kārtību 

Žilko ziņo par darba kārtību un informē, ka iesniedzis trīs priekšlikumus par darba kārtības 

grozījumiem un tos komentē.  

Jautājumu nav, debašu nav, Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

No darba kārtības izņemt: 36.Par energopārvaldības sistēmas ieviešanu un īstenošanu 

Ķekavas novada pašvaldībā. 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 1 (Aigars Vītols), “Atturas” – 1 (Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Jautājumu [33.Par aktualizētās Ķekavas novada Ilgtspējīgas attīstības stratēģijas līdz 

2030.gadam projekta un Ķekavas novada Attīstības programmas 2021.-2027.gadam 

projekta precizēšanu] skatīt uzreiz pēc Sporta finansējuma komisijas jautājuma. 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Jura Žilko –  

Jautājumu [37. Par projekta RE-ACT pieteikumu] skatīt uzreiz pēc stratēģijas dokumentu 

jautājuma. 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Tiek sakārtota darba kārtība atbilstoši priekšlikumiem, un Žilko aicina balsot par koriģēto darba 

kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2022.gada 2.februāra sēdes darba kārtību. 
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ATTĪSTĪBAS  KOMITEJAS  JAUTĀJUMS 

1. 
Par komisijas sastāva apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 16:00) 

Žilko paskaidro par jautājuma izskatīšanas kārtību. 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – komisijas nolikums apstiprināts 2021.gada 3. novembrī, 

nolikums nosaka, ka komisiju veido no pieciem locekļiem, no kuriem viens ir adminstrācijas 

pārstāvis un pieci iedzīvotāji. Tika izsludināta pieteikšanās amatam, saņemti 18 pieteikumi, no 

kuriem viens atsaukts. 

Žilko dod vārdu amata kandidātiem.  

Oskars Kaļva, Raivo Strēlis, Ivars Muižnieks, Aija Timofejeva, Ņikita Gorbatjuks, Sigita Varika, 

Ēriks Sloka, Vendija Kozlovska, Andis Adats, Guntis Zilberts, Raivo Širmelis prezentē savu 

kandidatūru. 

Jerums prezentē Zani Vītolu-Štarku.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Zilberts, Zvaigzne, Ceļmalnieks, Širmelis.  

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Andra Vītola –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Oskaru Kaļvu 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – 1 (Inese Jēkabsone), “Atturas” – 2 (Indra Priede, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Andra Vītola –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Raivo Strēli 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 6 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa), “Atturas” – 6 (Agnese Geduševa, Ineta 

Romanovska, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

3.priekšlikums no Andra Vītola –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Ivaru Muižnieku 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav, “Atturas” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Juris Jerums, Viktorija 

Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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4.priekšlikums no Andra Vītola –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Aiju Tomofejevu 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris Jerums, Viktorija 

Baire), “Pret” – 4 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa),  

“Atturas” – 10 (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

5.priekšlikums no Andra Vītola –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Ņikitu Gorbatjuku 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris Jerums, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 3 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs),  

“Atturas” – 10 (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts 

Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

6.priekšlikums no Andra Vītola –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Raimondu Štālbergu 

ar 5 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Viktorija 

Baire), “Pret” – 4 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Rihards Gorkšs),  

“Atturas” – 10 (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

7.priekšlikums no Andra Vītola –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Zani Vītolu-Štarku 

ar 8 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire), “Pret” – 6 (Agnese Geduševa, Andris 

Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa), “Atturas” – 5 (Edgars 

Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

8.priekšlikums no Andra Vītola –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Sigitu Variku 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

“Nepiedalās” – 1 (Valsts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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9.priekšlikums no Andra Vītola –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Ēriku Sloku 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris Jerums, 

Kristīne Legzdiņa, Viktorija Baire), “Pret” – 3 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Karina Putniņa), 

“Atturas” – 9 (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Žilko, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

10.priekšlikums no Andra Vītola –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Vendiju Kozlovsku 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Juris Jerums, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 3 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Karina Putniņa), 

“Atturas” – 9 (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Žilko, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

11.priekšlikums no Andra Vītola –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Andi Adatu 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 8 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), 

“Atturas” – 4 (Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

12.priekšlikums no Andra Vītola –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Gunti Zilbertu 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Indra Priede),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

13.priekšlikums no Andra Vītola –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Raivi Širmeli 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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14.priekšlikums no Andra Vītola –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Gati Amoliņu 

ar 9 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Indra Priede, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 3 (Andris Vītols, 

Karina Putniņa, Valts Variks), “Atturas” – 7 (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, 

Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

15.priekšlikums no Andra Vītola –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Ivetu Šaumani 

ar 5 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Juris Jerums, Viktorija 

Baire), “Pret” – 3 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Kristīne Legzdiņa), “Atturas” – 11 (Agnese 

Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Rimants Brālis atsauc savu kandidatūru uz komisijas locekļa amatu, viņš izsaka lepnumu par 

novadniekiem, kuri pieteikušies strādāt komisijā, jo viņi ir kompetenti jauni cilvēki. 

Tiek konstatēts, ka Vojevode uztur savu kandidatūru. 

Jerums prezentē Elīnu Vojevodi. 

Žilko aicina balsot par šo kandidāti. 

 

 

16.priekšlikums no Andra Vītola –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Elīnu Vojevodi 

ar 8 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 3 (Andris Vītols, Gatis 

Līcis, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 8 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts 

Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Žilko izsludina pārtraukumu lēmuma projekta papildināšanai. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:10 līdz 10:15. 

Žilko atsāk domes sēdi un aicina balsot par papildināto lēmuma projektu 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 1 (Juris Jerums), “Nepiedalās” – 3 (Arnolds Keisters, Valsts Variks, Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Vides un attīstības komisijas sastāvu. 

Lēmums pielikumā.  
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Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Baire balsojumā nepiedalījās, kau gan pieteikušies bija daudz lielisku pretendentu, ievēlēt var 

tikai piecus, kas ir negodīgi pret visiem, kas piedalījās. 

Geduševa balsoja par, arī priekšlikumos atbalstīja atsevišķus pretendentus, viņa piekrīt, ka 

konkurence bija spēcīga, diemžēl bija jāizvēlas tikai pieci, kas arī tika izdarīts. Viņa tomēr aicina 

pārējos būt arī turpmāk aktīviem un piedalīties pašvaldības darbā, piesakoties uz citām 

komisijām, ja tādas tiks izsludinātas. Viņa vēlreiz norāda, ka balsojums nebija pret pretendentiem, 

kuri netika ievēlēti, tomēr izvēlē bija jāizdara. 

 

 

FINANŠU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

2. 
Par komisijas sastāva apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:29:36) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – sagatavots lēmuma projekts par Simbolikas komisijas 

apstiprināšanu piecu locekļu sastāvā, saņemti septiņi pieteikumi. Viņš informē, ka pagājušā gada 

20.oktobrī dome apstiprināja komisijas nolikumu, un šobrīd saskaņā ar Finanšu komitejas 

27.janvāra atzinumu domei jāapstiprina komisijas sastāvs no pieciem locekļiem. 

Žilko aicina pretendentus prezentēt sevi. 

Sandra Zilberta, Ieva Upeniece, Andis Adats, Linda Znotiņa, Ilgonis Leišavnieks prezentē savu 

kandidatūru.  

Romanovska prezentē Irinu Sietiņu. 

Žilko paziņo, ka Ilona Noriete atsaukusi savu kandidatūru. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Ceļmalnieks, Adats. 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlet Sandru Zilbertu. 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Juris Jerums, Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Andra Ceļmalnieka –  

Komisijas sastāvā ievēlet Andi Adatu 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Ineta 

Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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3.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlet Ievu Upenieci 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

4.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlet Andi Adatu 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Kristīne 

Legzdiņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

5.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlet Lindu Znotiņu 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris 

Jerums, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 4 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs), “Atturas” – 8 (Agnese Geduševa, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

6.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas sastāvā ievēlet Irinu Sietiņu 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Žilko izsludina pārtraukumu lēmuma projekta papildināšanai ar atbalstītajiem kandidātiem. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:55 līdz 11:00. 

Žilko atsāk domes sēdi un aicina balsot par papildināto lēmuma projektu 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Simbolikas komisijas sastāvu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

3. 
Par komisijas nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:12:37) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – pagājušā gada 1.jūlijā tika apstiprināts jaunais pašvaldības 

nolikums, kas paredz izveidot šādu komisiju, tāpat tas nosaka, ka komisijas darbību reglamentē 

nolikums. Šā gada janvārī stājās spēkā saistošie noteikumi par pašvaldības atbalstu sportam, un 

šo atbalstu piešķirs komisija, tāpēc jāapstiprina komisijas nolikums. Nolikuma redakciju 

izstrādāja darba grupa no jomas speciālistiem, to izskatīja Finanšu komitejā 27.janvārī un tika 

saņemts pozitīvs atzinums. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Vērtēšanas komisijas finansējuma sadalei Ķekavas novada sportistiem komisijas 

nolikumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par komisijas sastāva apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:16:16) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – tikko apstiprinātais nolikums paredz komisijas izveidi un 

komisijas sastāvu. Finanšu komiteja lēma izsludināt papildus pieteikšanos, kā rezultātā pieteicās 

papildus kandidāti.  

Žilko aicina pretendentus prezentēt sevi. 

Kārlis Bramanis, Elmārs Šefanovskis, Aigars Vītols, Rihards Gorkšs, Edgars Brigmanis, Reinis 

Zobens, Dace Cīrule, Linda Zaķe, Kaspars Ribaks prezentē savu kandidatūru.  

Žilko prezentē Raita Škutāna kandidatūru. 

Aigars Vītols vērš uzdevumu uz to, ka saņemts vēl viens pieteikums. 
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Tiek konstatēts, ka tiešām šāds pieteikums saņemts, un Žilko izsludina pārtraukumu, lai varētu šo 

iesniegumu pievienot materiāliem. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:30 līdz 11:40. 

 

Žilko atsāk domes sēdi, viņš informē par papildus iesniegumu, kurš saņemts jau pēc noteiktā 

termiņa un jautā, vai šādu iesniegumu būtu jāizskata. 

Zvaigzne paskaidro, ka šāda situācija nav korekta, jo jautājuma izskatīšanai ir jāsagatavojas. 

Tomēr nolikums paredz, ka kandidātus izvirza deputāti, pirms tam saņemot iesniegumu, un nekur 

nekas nav teikts par pieteikšanās termiņiem, tāpēc Zvaigzne uzskata, ka pieteikties var līdz pat 

balsojumam, tikai jābūt iesniegtam atbilstošam deputāta priekšlikumam. 

Žilko konstatē, ka šāds priekšlikums ir iesniegts un jautā, vai kāds var prezentēt šo kandidātu. 

Cīrule prezentē Uldi Bautri. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Cīrule, Brigmanis. 

Jautājumu vairāk nav, Žilko atklāj debates. 

Debatē Ceļmalnieks. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli – viņš vērš deputātu uzmanību, ka 

pārstāvniecība komisijā ir stingri reglamentēta, tāpēc aicina to ievērot balsošanā. 

Žilko aicina balsot par priekšlikumiem.  

 

 

 

1.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Kārli Bramani 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 3 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Rihards 

Gorkšs), “Atturas” – 7 (Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Elmāru Šefanovski 

Atklāti balsojot 

ar 9 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Kristīne Legzdiņa, Viktorija Baire), “Pret” – 2 

(Andris Vītols, Gatis Līcis), “Atturas” – 7 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese 

Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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3.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Oskaru Repki 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Gatis Līcis, Indra Priede, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 10 (Agnese 

Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

4.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Raitu Škutānu 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 1 (Gatis Līcis), “Atturas” – 9 (Agnese 

Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

“Nepiedalās” – 1 (Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

5.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Aigaru Vītolu 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 5 (Agnese Geduševa, 

Andris Vītols, Gatis Līcis, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 5 (Edgars 

Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

6.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Rihardu Gorkšu 

ar 14 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  

“Atturas” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

“Nepiedalās” – 1 (Rihards Gorkšs), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

7.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Niklāvu Zvaigzni 

ar 13 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 5 (Aigars 

Vītols, Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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8.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Edgaru Brigmani 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums),  

“Nepiedalās” – 1 (Edgars Brigmanis), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

9.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Reini Zobenu 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 2 (Andris Vītols, Gatis 

Līcis), “Atturas” – 9 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

10.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Daci Cīruli 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

“Nepiedalās” – 1 (Dace Cīrule), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

11.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Lindu Zaķi 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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12.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Intu Vancānu 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

13.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Kasparu Ribaku 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 5 

(Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

14.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Komisijas sastāvā ievēlēt Uldi Bautri 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Juris 

Jerums, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 2 (Andris Vītols, Gatis Līcis), 

“Atturas” – 10 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Žilko izsludina pārtraukumu lēmuma projekta papildināšanai. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 12:05 līdz 12:20. 

Žilko atsāk domes sēdi un aicina balsot par papildināto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – nav,  “Nepiedalās” – 2 (Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Vērtēšanas komisijas finansējuma sadalei Ķekavas novada sportistiem sastāvu. 

Lēmums pielikumā.  

 

Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš atbalstīja lēmuma projektu, jo komisijai ir 

jāstrādā, tomēr vēlas, lai Žilko precizētu, kura persona kuru struktūru pārstāv. 

Žilko paskaidro, kura no ievēlētajām personām kuru struktūru pārstāv. 

Geduševa vēlreiz nosauc, kuras personas pārstāv kuras struktūrvienības. 
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32. 
Par attīstības stratēģijas un attīstības programmas nodošanu precizēšanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 3:32:04) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – lēmuma projektu izskatīja visās domes komitejās un 

saņemti pozitīvi atzinumi. Publiskā apspriešana par šiem dokumentiem norisinājās pagājušā gada 

nogalē no 15.novembra līdz 14.decembrim, saņemti institūciju atzinumi un iedzīvotāju 

priekšlikumi, darba grupa tos izskatīja un atzina par būtiskiem, tāpēc sagatavots lēmuma projekts 

par attīstības stratēģijas un attīstības programmas precizēšanu. Materiāliem pievienots ziņojums 

kas pamato nepieciešamību dokumentus precizēt. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, jautājumus uzdod Andris Vītols, Aigars Vītols, Baire, atbild 

Danovska, Zālīte. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Precizēt “Ķekavas novada Ilgtspējīgas attīstības stratēģijas līdz 2030.gadam aktualizācija” 

projektu un “Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam” projektu atbilstoši 

publiskās apspriešanas rezultātiem un Rīgas plānošanas reģiona atzinumam. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

36. 
Par projekta pieteikumu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:44:10) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – projekta pieteikums iesniegts pagājušā gadā, projekta 

vadošais partneris ir pašvaldība Spānijā. Bez Ķekavas pašvaldības un Spānijas pašvaldības 

projektā iesaistītas Amsterdamas, Kipras, Horvātijas, Itālijas, Vācijas un Rumānijas pašvaldības. 

Šobrīd ir saņemta informācija, ka projekta pieteikums ir apstiprināts un ar šo lēmuma projektu 

tiks pilnvarota izpilddirektore parakstīt pieteikuma deklarāciju par dalību projektā un citus 

dokumentus saistītus ar projektu. Šis projekts 100% apmērā tiek finansēts no Eiropas fondu 

līdzekļiem, kur 60% ir priekšfinansējums, bet 40% līdzekļu jāiegulda katrai pašvaldībai, tomēr 

pēc projekta Eiropas fonds šos līdzekļus atmaksās. Tālāk viņa skaidro sīkāk par projekta 

finansējumu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, jautājumus uzdod Baire, Aigars Vītols, atbild Danovska, Zaķe. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 12:47 līdz 12:55. 

Žilko atsāk domes sēdi, viņš informē, ka iesniedzis priekšlikumu lēmuma projekta precizēšanai. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu (balsošana 

notiek ārpus lietvedības sistēmas Namejs, katram deputātam nosaucot savu balsojumu). 
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Priekšlikums no Jura Žilko –  

LP lemjošās daļas 2. punktu izteikt sekojošā redakcijā: "Projekta “Vietējās noturības un 

reakciju atspoguļojums saistībā ar COVID-19 ietekmi uz jaunatni” īstenošanai plānotais 

finansējums 2022. gadā paredzēts 11 217,30 EUR apmērā no Eiropas Savienības 

Programmas “Pilsoņi, vienlīdzība, tiesības un vērtības” līdzekļiem un 2023. gadā 7 478,20 

EUR apmērā no Ķekavas novada pašvaldības budžeta līdzekļiem." 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts, tiek precizēts lēmuma projekts un Žilko aicina par to balsot. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta “Vietējās noturības un reakciju atspoguļojums saistībā ar COVID-19 

ietekmi uz jaunatni” īstenošanai paredzot pašvaldības finansējumus 2022. gadā - 11 217,30 

EUR un 2023. gadā - 7 478,20 EUR. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:00 līdz 14:05. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

 

SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

5. 
Par atlīdzības nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:11:31) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – nolikumu izskatīja Sociālo lietu un Finanšu komitejā, kurās 

tika saņemti priekšlikumi nolikuma labošanai. Sākotnēji nolikums tika izstrādāts pamatojoties uz 

pārējiem jau izstrādātajiem atalgojuma nolikumiem, lai novadā tiktu ievērota vienota atalgojuma 

sistēma, tomēr katrā nolikumā iestrādāti jomai atbilstoši noteikumi. Finanšu komitejā radās 

diskusija par speciālajām piemaksām, tāpēc Jēkabsone iesniegusi atbilstošus priekšlikumus 

nolikuma labojumiem. Viņa komentē savus priekšlikumus.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, jautājumus uzdod Aigars Vītols, atbild Jēkabsone, Barons, 

Zvaigzne, Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Nolikuma 17.2 punktu izteikt sekojošā redakcijā: amatu, uz kuriem ir attiecināmas speciālās 

piemaksas, sarakstu un nepieciešamā finansējuma apmēra aprēķinu izstrādā darba devējs 

un apstiprina dome. 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Aigars Vītols), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Svītrot nolikuma 17.3. punktu. 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 1 (Aigars Vītols), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti, lēmuma projekts tiek papildināts un Žilko aicina par to balsot. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas sociālās aprūpes centrs” 

darbinieku atlīdzības nolikumu  

Lēmums pielikumā.  

 

 

6. 
Par sociālās dzīvojamās telpas statusa piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:27:00) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – saņemts privātpersonas iesniegums, kurā tā lūdz viņas 

īrētajai dzīvojamajai platībai piešķirt sociālās dzīvojamās telpas statusu, jo viņas apgādībā ir trīs 

nepilngadīgi bērni, bet saistībā ar ārkārtas stāvokli ir grūtības ar darbu un atalgojumu. Sociālais 

dienests personai piešķīris trūcīgas personas statusu un sniedzis atzinumu, ka personas 

iesniegums būtu atbalstāms. Jēkabsone piebilst, ka personai izveidojies parāds, jo dzīvojamā 

platība atrodas vecā koka mājā, tomēr pašvaldība šobrīd logus ir nomainījusi un atjaunojusi 

krāsni, līdz ar to vajadzētu samazināties elektrības rēķiniem, tāpat lēmums paredz, ka personai 

jāvēršas pie apsaimniekotāja, lai vienotos par parāda atmaksas grafiku.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt sociālās dzīvojamās telpas statusu dzīvojamai telpai Nr.3, Liepu aleja 9, Baldone, 

Ķekavas novads. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

7. 
Par dzīvojamās platības piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:30:30) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no Ķekavas mākslas skolas vadītājas 

un no skolotājas ar lūgumu piešķirt dzīvojamo platību. Īpašumu pārvaldes darbinieki ir atraduši 

telpu, skolotāja ir to apskatījusi un piekritusi tur uz laiku iemitināties, tāpēc sagatavots atbilstošs 

lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt speciālistam izīrējamas dzīvojamās telpas statusu dzīvoklim Gaismas ielā 19 k-9, 

Ķekavā, Ķekavas pagastā, un izīrēt D.E.. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

8. 
Par līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:32:52) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šo jautājumu jau izskatīja vairākas reizes, šobrīd ir 

atrasts juridiskais ietvars, kādā var piešķirt zemi disku golfa ierīkošanai, tomēr vakar viņai notika 

saruna ar iesniedzēju, kā rezultātā tapis viņas priekšlikums par līguma termiņa pagarināšanu līdz 

2029.gada 1.martam, un tas nepieciešams, jo iesniedzējs pieteicies Eiropas fondu projektā, kurš 

nosaka divu gadu realizācijas termiņu un pēc tam vēl piecu gadu uzraudzību. Viņa tomēr vēl vēlas 

jurista komentāru par šādu termiņu. 

Zvaigzne komentē priekšlikumu un pauž viedokli, ka šāds termiņš būtu pieļaujams. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, jautājumus uzdod Jēkabsone, Variks, Ceļmalnieks, Aigars Vītols, 

Baire, Žilko, atbild Legzdiņa, Zvaigzne, Žilko. 
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Sēdē pārtraukums no plkst. 15:00 līdz 15:10. 

Žilko atsāk domes sēdi.  

Turpinās jautājumu sadaļa. Žilko informē, ka pārtraukumā iesniegts priekšlikums par 

precizējumiem līgumā. Viņš jautā, vai Aigars Vītols ir gatavs atsaukt savu priekšlikumu – 

“Paredzēt līgumā punktu par iespēju abpusēji pārtraukt līguma sasitības”. 

Aigars Vītols atsauc savu priekšlikumu. 

Jautājumus uzdod Ceļmlanieks, Aigars Vītols, atbild Legzdiņa, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, Žilko atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Līcis. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

1.priekšlikums no Kristīnes Legzdiņas –  

Līguma darbības laiku noteikt līdz 2029. gada 1. martam. 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" –nav, "Atturas" –1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Kristīnes Legzdiņas –  

Papildināt līguma projektu ar 2.2.3.apakšpunktu šādā redakcijā “2.2.3. vienpusēji izbeigt 

Līgumu, vismaz 10 (desmit) dienas iepriekš rakstiski brīdinot Sabiedrību, ja Sabiedrība 

neievēro Līguma nosacījumus vai 3 (trīs) gadu laikā no Līguma noslēgšanas brīža, nav 

veikusi Līgumā paredzētos labiekārtošanas darbus, t.i., 18 disku golfa grozu izvietošana 

Nekustamajā īpašumā 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" –nav, "Atturas" –1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 
 

Priekšlikumi atbalstīti, tiek papildināt lēmuma projekts un līguma projekts, un Žilko aicina balsot. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" –nav, "Atturas" –1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt saskaņojuma līgumu ar SIA “PROPARK” par teritorijas labiekārtošanu un 

pamatlīdzekļu – sporta elementu, kas saistīti ar disku golfa laukuma izveidi, izvietošanai 

Ķekavas novada pašvaldības nekustamajā īpašumā Rīgas iela 2A, Baložos, Ķekavas novadā. 

Lēmums pielikumā.  
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Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu -   

Ceļmalnieks lēmumu atbalstīja un cer, ka viss izvērtīsies labi, tomēr visām pusēm ir labāk, ja visi 

noteikumi skaidri uzrakstīti. 

Legzdiņa balsoja par ar cerību, ka jaunā paaudze paliks un saimniekos novadā, un ne tikai šie 

iesniedzēji, bet arī vēl citi. 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

9. 
Par publiskās apspriešanas organizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:29:36) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts personas iesniegums ar kuru viņš lūdz atļauju rīkot 

publisko apspriešanu par derīgo izrakteņu ieguves atļauju. Faktiski šajā īpašumā derīgie izrakteņi 

tiek iegūti jau kopš 2002.gada, bet ir mainījies zemes īpašnieks, kurš nezināmu apstākļu dēļ 

palaidis garām desmit dienu termiņu, kurā bija jāinformē pašvaldībā, ka viņš turpinās derīgo 

izraksteņu ieguvi, un tāpēc viss atļaujas ieguves process jāsāk no jauna. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, jautājumus uzdod Aigars Vītols, atbild Andris Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Organizēt publisko apspriešanu pirms derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanas 

nekustamajā īpašumā “Skaistkalni”, Baldones pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:33:04) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – persona vēlas sadalīt savu īpašumu privātmājas būvniecībai, 

sagatavoti arī projekta izstrādes nosacījumi. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

21 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Zāģeri”, Baldonē, 

Ķekavas novadā zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 8025 006 0143, saskaņā ar zemes 

ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma termiņa pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:34:22) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – 2019.gadā dome pieņēmusi lēmumu izstrādāt detālplānojumu, 

darba uzdevums jau vienu reizi pagarināts, tomēr šobrīd atkal tuvojas Darba uzdevuma termiņa 

beigas, tāpēc saņemts lūgums to vēlreiz pagarināt. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, jautājumus uzdod Aigars Vītols, atbild Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt darba uzdevuma Nr. D-2019-5, kas apstiprināts ar Ķekavas novada domes 

2019.gada 14.marta  lēmumu Nr. 6. “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam 

īpašumam “Ceplīši”, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā” (protokols Nr. 6), derīguma 

termiņu līdz 2024.gada 2.februārim. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

12. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma termiņa pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:36:35) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šim īpašumam ir tas pats īpašnieks, kuram pieder iepriekš 

apskatītais īpašums, un arī šim detālplānojumam īpašnieks lūdz pagarināt darba uzdevuma 

termiņu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, jautājumus uzdod Aigars Vītols, atbild Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt darba uzdevuma Nr. D-2019-6, kas apstiprināts ar Ķekavas novada domes 

2019.gada 14.marta  lēmumu Nr. 5 “Par detālplānojuma “Vecsvilpji un Sakšas” grozījumu 

izstrādes uzsākšanu nekustamajiem īpašumiem ”Vecsvilpji” un “Sakšas”, Ķekavas pagastā,  

Ķekavas novadā” (protokols Nr. 6), derīguma termiņu līdz 2024.gada 2.februārim. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par zemes vienības sadalīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:38:39) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – nekustamā īpašuma sadali lūdz veikt Latvijas valsts ceļi, lai 

realizētu Ķekavas apvedceļu. Ar šo lēmumu īpašums tiek sadalīts trīs daļās, un mazākais tiks 

nodots Latvijas valsts ceļiem apvedceļa būvniecībai. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, jautājumus uzdod Baire, Aigars Vītols, Ceļmalnieks, atbild 

Križanovskis, Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Sadalīt Ķekavas novada pašvaldībai tiesiskajā valdījumā esošo nekustamā īpašuma 

“Daugavas- Misas kanāls”, zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8070 008 1302,  trijās 

zemes vienībās. 

Lēmums pielikumā.   

 

 

 

14. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:49:13) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – pērnā gada 13.novembrī dome deva atļauju izstrādāt zemes 

ierīcības projektu, lai pārkārtotu zemju savstarpējo robežu, tagad tas ir izdarīts un projekts atbilst 

nosacījumiem, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par tā apstiprināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamo īpašumu “Astras” un “Kereļi” robežu 

pārkārtošanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par adrešu, nosaukumu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:50:48) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – nekustamais īpašums ar detālplānojumu pārdalīts uz pusēm, 

no kopējās platības izdalītas ielas un ar šo lēmumu tiek piešķirtas adreses un lietošanas mērķi 

detālplānojums parcelēm.   

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt adreses, nosaukumus un lietošanas mērķus detālplānojuma Akmeņkaļu iela 13, 

Alejas, Ķekavas pagasts, teritorijai.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

16. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:52:42) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – ar šo lēmumu tiks atļauts sadalīt zemes gabalu divos mazākos, 

bet tas skaidrojams ar to, ka zemes gabals atrodas bijušajā dārzkopības sabiedrības teritorijā, kur 

zemes gabalu lielums ir mazāks, kā parasti. Šobrīd saņemts īpašnieka lūgums atļaut atgriezties pie 

sākotnējās kārtības. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta – kā detālplānojuma “Dārzkopības sabiedrība 

“Ainavas”” papildinājuma – izstrādi nekustamā īpašuma Rožu ielā 7/9, Baložos, sadalīšanai, 

saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par detālplānojuma grozījumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:54:47) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols -  lēmumu par atļauju grozīt detālplānojumu dome pieņēmusi 

2020.gadā, un tā mērķis bija likvidēt Margrietiņu ielas atzaru un pievienot apbūves gabalam. 

Detālplānojuma grozījumi izstrādāti atbilstoši darba uzdevumam, komiteja lēmuma projektu 

atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojuma “Magones” grozījumus Margrietiņu ielā 4, un Margrietiņu ielā,  

Krustkalnos, Ķekavas pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

18. 
Par zemes lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:56:36) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis un nāksmie seši darba kārtības jautājumi saistīti ar jau 

iepriekš iesākto darbu, kur pēc Valsts zemes dienesta vēstules tiek mainīts lietošanas mērķis 

zemēm, uz kurām atrodas mežaudzes. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

 

 

 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

25 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamo īpašumu Vecozolu ielā 15 16, 18, un 20, Ķekavā, Ķekavas pagastā, 

lietošanas mērķi, nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

19. 
Par zemes lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:58:40) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – privātam īpašniekam piederošajā īpašumā atrodas meža 

teritorija, šobrīd visam zemes gabalam noteikta apbūves zeme, tāpēc tam tiks noteikts dalītais 

lietošanas mērķis. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Ziedlejas” Mālu ielā 58, Odukalnā, Ķekavas pagastā, lietošanas 

mērķi, nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par zemes lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:00:34) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – visām detālplānojumā ietilpstošām zemes vienībām ir viens 

īpašnieks, saskaņā ar Valsts zemes dienesta informāciju, tajos aug mežs, tāpēc sagatavots lēmuma 

projekts par lietošanas mērķa maiņu. Komiteja ieceri atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, jautājumus uzdod Aigars Vītols, atbild Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma lietošanas mērķi detālplānojuma “Vēri” Rāmavā, Ķekavas 

pagastā, ietilpstošajiem trim nekustamajiem īpašumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par zemes lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:04:20) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šīs īpašums pieder privātām personām, tā lietošanas mērķis ir 

apbūves zeme, bet uz daļas no zemes ir mežs, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par dalītā 

lietošanas mērķa piešķiršanu.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma Ruduļu ielā 1, Rāmavā, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķi, 

nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

22. 
Par zemes lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:05:58) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – īpašums pieder juridiskai personai, tas ir 1,3 ha liels, un 

šobrīd tam ir noteikts komerdarbības apbūves zemes lietošanas mērķis, tomēr pēc Valsts zemes 

dienesta datiem uz daļas no zemes atrodas mežs, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par dalītā 

lietošanas mērķa piešķiršanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma Zālītes ielā 4, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķi, 

nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

23. 
Par zemes lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:08:22) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – pēdējais jautājums saistīts ar Valsts zemes dienesta vēstuli, 

īpašums pieder privātpersonai, tas ir 0,5 ha liels, tam noteikts neapgūtas apbūves zemes statuss, 

tomēr uz zemes atrodas mežs, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par dalītā lietošanas mērķa 

noteikšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Lapsēni”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, lietošanas mērķi, 

nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:05 līdz 16:15. 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

24. 
Par maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:20:40) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – sagatavots Ķekavas kultūras centra maksas pakalpojumu 

cenrādis, tas sastāv no trīs daļām - publiskie pakalpojumi, muzeju pakalpojumi un kultūras centra 

telpu noma. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, jautājumus uzdod Baire, atbild Romanovska, Laime-Babris, Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas pagasta kultūras centra maksas pakalpojumu cenrādi.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

25. 
Par maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:27:04) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šis cenrādis sastāv no divām daļām – viens bibliotēkas 

publiskie pakalpojumi, otrs - kultūras nama maksas pakalpojumi, cenā iekļauts pievienotās 

vērtības nodoklis. Materiāliem pievienots arī aprēķins. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Baložu pilsētas kultūras centra maksas pakalpojumu cenrādi.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

26. 
Par iestādes nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:29:01) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – nākamie trīs jautājumi ir par pimsskolas izglītības 

iestāžu nolikumu apstiprināšanu. Pārstrādāt nolikumus bija nepieciešams saistībā ar centralizētās 

grāmatvedības ieviešanu, tāpat Izglītības kvalitātes dienests ir publicējis paraugnolikumu, 

saskaņā ar kuru šis nolikums izstrādāts. Komiteja jautājumu izskatīja un atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Avotiņš” 

nolikumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

27. 
Par iestādes nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:31:10) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – arī šis nolikums ir jāpārapstiprina saistībā ar 

centralizētās grāmatvedības ieviešanu. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Bitīte” nolikumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

28. 
Par iestādes nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:32:46) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – tieši tāds pats jautājums tikai citai izglītības iestādei. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Ieviņa” nolikumu.  

Lēmums pielikumā.   

 
 

 

29. 
Par iestādes nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:34:15) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – sagatavots Baldones sporta kompleksa nolikums, kas 
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pārstrādāts saistībā ar administratīvi teritoriālo reformu, tas sagatavots atbilstoši Ķekavas 

novadā jau pieņemtiem iestāžu nolikumiem. Komitejā jautājums atbalstīts. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, jautājumus uzdod Aigars Vītols, Baire, atbild Brigmanis, 

Romanovska, Zvaigzne, Zaķe. 

Iesniegti trīs priekšlikumi, nolikuma precizēšanai. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Izteikt nolikuma 12.6 punktu sekojošā redakcijā: sadarbībā ar IKS Pārvaldi organizēt 

Ķekavas novada sporta organizāciju, sporta komandu un sporta veidu pārstāvju 

piedalīšanos pašvaldības rīkotajās, reģionālajās, sporta organizāciju, valsts un 

starptautiskajos sporta pasākumos; 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Aigara Vītola –  

Nolikuma 15.4 punktu izteikt: 

15.4. izstrādā Kompleksa gada darbības plānu un budžeta projektus, Ķekavas novada 

pašvaldībā noteiktajā kārtībā virza tos apstiprināšanai, kā arī nodrošina to izpildi un 

piešķirto līdzekļu izmantošanu paredzētajiem mērķiem; 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

3.priekšlikums no Edgara Brigmaņa –  

Izteikt 8.punktu šādā redakcijā - Kompleksa pārziņā atrodas Baldones vidusskolas stadions, 

kas atrodas Rīgas ielā 55 un Sporta komplekss Iecavas iela 2, Baldonē, Ķekavas novadā. 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti, tiek precizēts nolikums un Žilko aicina balsot par precizēto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Baldones Sporta kompleksa nolikumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

30. 
Par atlīdzības nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:56:47) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šis nolikums izskatīts arī Finanšu komitejā, identiski, kā 

iepriekš apstiprinātajam Sociālās aprūpes centra darbinieku atlīdzības nolikumam, arī šim ir 

priekšlikums precizēt nolikuma punktu par speciālajām piemaksām, jo to nosaka augstākstāvoši 

normatīvie akti. Šobrīd šādu amatu šai iestādē nav, bet šis punkts paredz situāciju, ja tādi amati 

rastos. 

Zvaigzne komentē situāciju un norāda, ka nolikums būtu jāpapildina ar vienu punktu, kā rezultātā 

mainīsies arī citu punktu numerācija un punktos esošās atsauces uz konkrētiem punktiem, tāpēc 

viņš piedāvā alternatīvo nolikuma variantu, kurā jau veiktas visas izmaiņas. 

Žilko iesniedzis priekšlikumu. 

Jautājumu nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Atbalstīt alternatīvo nolikuma redakciju 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts, tāpēc Žilko aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Baldones Sporta kompleksa darbinieku atlīdzības nolikumu.  

Lēmums pielikumā.  
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31. 
Par atlīdzības nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:09:30) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – arī par šo jautājumu bija diskusijas par speciālajām 

piemaksām, tāpēc radies viņas priekšlikums labot šo nolikumu identiski kā pārējos. 

Žilko informē, ka iesniedzis priekšlikumu ar alternatīvo lēmuma projektu. 

Zvaigzne atbalsta Žilko piedāvāto alternatīvo lēmuma projektu, jo tajā jau veiktas izmaiņas, par 

kurām bija diskusijas pie iepriekšējā jautājuma. 

Žilko informē, ka iesniedzis priekšlikumu ar piedāvājumu izsludināt domes sēdē pārtraukumu līdz 

pirmdienai, jo rīt paredzēta svarīga domes ārkārtas sēde, kura,viņš paredz, varētu ievilkties laikā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Atbalstīt alternatīvo nolikumu 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Aigars Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – viņš atbalstīja priekšlikumu, tomēr nedomā, ka 

vajadzētu balsot par priekšlikumu, kurš neattiecas uz lēmuma projektu. Viņš domā, ka šai 

jautājumā domes priekšsēdētājam, atbilstoši nolikumam, jāpieņem lēmums. 

Žilko uzskata, ka vienpersonisku lēmumu viņš varētu pieņemt, ja sēdes turpinājums būtu nākamajā 

dienā, tomēr šoreiz tas būs pēc vairākām dienām, tāpēc viņš izšķīries par šādu soli. 

Zvaigzne norāda, ka pašvaldības nolikums nosaka, ka domes sēdes turpinājums ir nākamajā 

dienā, vai dienā, par kuru vienojas dome, tāpēc viņš uzskata, ka visdemokrātiskāk būtu, ja šo 

vienošanos panāk ar balsošanu. 

Žilko aicina balsot par priekšlikumu par domes sēdes turpinājuma pārcelšanu uz pirmdienu. 

 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Pēc 34. jautājuma izskatīšanas pabeigšanas, Domes sēdē izsludināt pārtraukumu līdz 2022. 

gada 7.februāra plkst. 09:15. 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 3 (Aigars Vītols, Gatis Līcis, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Žilko aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūras darbinieku atlīdzības nolikumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

Plkst.17:15 sēdē izsludina pārtraukumu. 

 

Domes sēde atsākas 2022.gada 7.februārī plkst.09:15.   
 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdes turpinājumā piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks. 

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Aivita Zavadsla, 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes tūrisma organizatore Aiva Vancāne. 

Sēdē nepiedalās: Aigars Vītols, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks. 

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

33 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 11:52) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – pēc administratīvi teritoriālās reformas saistošie noteikumi 

pārstrādāti kopīgi visam novadam, pie tiem strādāja darba grupa. 

Sīkāku ziņojumu sniedz Zavadska – viņa paskaidro par izmaiņām atšķirībā no spēkā esošiem 

saistošajiem noteikumiem – līdz šim finansējumu piešķīra tikai fiziskām personām, tagad 

noteikumi papildināti arī ar juridiskām personām, un tas ir namu apsaimniekotājs, kas 

apsaimnieko daudzdzīvokļu māju, pie nosacījuma, ka par pieslēguma izveidošanu lēmumu ar 

balsu vairākumu pieņēmuši nama īpašnieki. Otra izmaiņa ir – prioritāte tiek piešķirta īpašumiem, 

gar kuriem jau izbūvēti centrālie tīkli, trešā izmaiņa – agrāk tika atbalstīts vientuļš pensionārs, 

tagad tie būs vienkārši pensionāri. Līdzfinansējuma apmērs noteikts ne vairāk, kā 2,5 tūkstoši 

euro.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.3/2022 “Par Ķekavas 

novada pašvaldības līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamo māju pieslēgšanai centralizētās 

ūdensapgādes sistēmai vai centralizētās kanalizācijas sistēmai” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

34. 
Par iestāšanos biedrībā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 17:06) 

Par jautājumu ziņo Aiva Vancāne – saņemts uzaicinājums no biedrības iestāties tajā. Biedrībā 

šobrīd ir 35 biedri un no tiem trīs ir pašvaldības – Mārupes, Salaspils un Ropažu. Tālāk viņa 

stāsta par biedrības mērķiem. Biedra nauda paredzēta trīs tūkstoši gadā, un šai biedrībai, 

atšķirībā no daudzām citām, ir paredzēts atšifrējums biedra naudas izlietojumam, jo uz katru gadu 

tiek sastādīts mārketinga plāns. Vancāne aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 

iestāšanos šai biedrībā. 

Cīrule jautā, kas pārstāvēs biedrību. 

Vancāne paskaidro, ka šobrīd tas nav noteikts, bet ja lēmums tiks pieņemts, tad izpilddirektore ar 

savu rīkojumu noteiks konkrētu personu. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, “Nepiedalās” – 1 (Edgars Brigmanis), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iestāties biedrībā “Pierīgas tūrisma asociācija”. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēde tiek slēgta plkst. 09:30. 

 

Sēdes vadītājs:  (PARAKSTS1)  J.Žilko 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS2)  V.Milbrete 
 


